
 

Hur mår du? /…/… Jag mår bra. 

Vad gjorde du igår? Jag jobbade igår. / Igår jobbade jag. 

 

Igår promenerade jag med min man i parken. Och sedan kom vi hem 

och tittade på tv. 

Igår cyklade jag hem och lyssnade på läxor. 

Jag och min son gick till parken. Sedan lekte vi. Sedan åt vi på 

thairestaurang. 

Igår gick jag till mataffären och köpte grönsaker. Sedan gick jag hem 

och lagade mat åt min fru. 

Igår promenerade jag med min kollega och lagade mat och tittade på 

tv. 

Igår stannade jag hemma och studerade och tittade på tv. 

Igår jobbade jag i labbet. Sedan gick jag och klättrade med vänner. 

Men vi åt inte mat. Vi hade en ganska rolig kväll. 

Igår studerade jag med mina kolleger och sedan tittade jag på tv med 

min sambo. 

Jag träffade vänner på sjukhuset och sedan studerade jag hemma och 

åt lunch och drack vin och sov lite på eftermiddagen. På kvällen 

joggade jag med mina vänner. 

Igår promenerade jag och lyssnade på musik och studerade svenska. 

Igår gick jag hem och lyssnade på musik och spelade videospel och 

talade med min syster. 

Igår köpte jag en linjal. Sedan åkte jag hem, tittade på Netflix. Sedan 

lagade jag mat till oss. Jag talade också med min mamma och syster i 

Turkiet. Sedan tränade vi på gym. 



Igår tränade jag med kolleger. Sedan cyklade jag hem och åt lunch. 

Sedan sprang jag 3 km och läste en bok och senare på kvällen åt jag 

middag och tittade på tv. 

Efter kursen cyklade jag hem. Sedan gick jag och min sambo till 

veterinären, för vår hund hade en tid. På kvällen tittade vi på tv. 

 

 

i morse /imåshe/ 

igår 

igår kväll 

igår morse 

 

fryser – frös 

vårdnadshavare 

 

Jag förstår inte ”80-talet”. 1980-1989 

 

forskningsstipendium 

 

Vad ska du göra på lördag? – futurum, en plan 

Jag fyller 45 år i år. - futurum 

Vad gjorde du i lördags? – dåtid  

 

Veckodagar 

i måndags   



i tisdags 

i onsdags 

i torsdags 

i fredags 

i lördags 

i söndags 

 

Årstider 

vinter -> i vintras 

vår -> i våras 

sommar -> i somras 

höst -> i höstas 

 

Personliga pronomen 

person subjekt objekt 

1:a sg jag mig 

2:a sg du dig 
3:e sg hon, han, hen, den, 

det, man 
henne, honom, hen, 
den, det, en 

1:a pl vi oss 

2:a pl ni er 

3:e pl de /dom/ dem /dom/ 

 

Man är inte jätteglad när en vän ringer en kl. 3 på natten. 

Jag är inte jätteglad när en vän ringer mig kl. 3 på natten. 

I Sverige äter man köttbullar med spaghetti och ketchup. 



 

kommer hem till 

besöker 

träffar 

skriver till 

ringer 

mejlar till 

 

Vi skrev ett mejl till dem igår. 

Vi mejlade till dem igår. 

 

på semestern 

Nästa sommar besöker jag henne. 

Igår mejlade ni texten till oss. 

Jag kom hem till dig igår. 

 

Läxor: 

Textboken s. 62 (läs, lyssna, studera nya ord) 

• stryk under alla verb i preteritum 

• gör övning A på s. 63 

 

Övningsboken s. 53-54 

 

 



 


